
 

Grundejerforeningen 
Havstokken 

 
 

Referat af bestyrelsesmøde den 1. november 2018. 
 
Dagsorden: 
 
Budget/økonomi 
Alle husstande har betalt kontingent for 2018.  
 
Sommerfest 
Sommerfesten var igen i år en stor succes. En stor tak skal lyde til arrangørerne for en god fest. 
 
Hjertestarter 
Det er vist sig at skabet som hjertestarteren skal sidde i, er for stort til at kunne sidde på en af 
lygtepælene, da skabet så kommer til at gå ind over indkørslen. Der arbejdes dog stadig med en placering 
midt på Stokkemarkevej. Den husstand som vi påtænker at tage strøm fra, vil naturligvis blive spurgt om 
accept, efter fremlæggelse af forslag til placering af hjertestarter samt bi-måler. Husstanden der skal 
levere strøm, bliver naturligvis kompenseret for dette. 
 
Bevoksning i have  
Vi har drøfter et forslag om bevoksning i haverne. Der er haver som har en meget høj bevoksning som 
skygger og sviner ned i andre haver. Det er ikke særlig hensigtsmæssigt. Derfor vil bestyrelse fremlægge 
et forslag til ændring af vedtægter på generalforsamling til februar. Den endelig tekst for forslaget er ikke 
gennemarbejdet endnu. 
Vi har haft et møde med teknisk forvaltning vedr. deres træer på stien ved fodboldboldbanen som skygger 
meget og sviner.  
 
Juletræstænding 
Traditionen tro vil juletræet blive tændt igen i år.  Igen  i år vil der blive serveret gløgg, æbleskiver, varm 
kakao og slikposer til børnene. I år bliver det søndag den 25. november kl. 15.00. Invitation er udsendt 
med dette referat. 
 
God vinter. 
 
Med venlig hilsen 
 
Bestyrelsen 

 


